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ANDĚL. BIG PHARMA SBÍRAJÍCÍ RUSKOU
KREV. UKRAJINSKÁ PODZEMNÍ
BIOLABORATOŘE
- CZ24 News | 21. dubna 2022

UKRAJINA: Řekne vám to někdo, kdo tam byl a viděl je všechny. Biolaboratoře na Ukrajině jsou tam
už dlouho. A jsou všude, většinou pod zemí.

„No, o tom, že ministerstvo obrany [Department of Defense] a farmaceutické firmy sbírají ruskou
krev, vím od poloviny 90. let. A je jasné, že jejich záměrem byla jakási genocida,“ řekla doktorka
Juliette Engelová moderátorovi Danu Happelovi během vydání pořadu „Connecting the Dots“ na
Brighteon.TV 12. dubna. (Související: ODHALENO: Pentagon plánuje využít ukrajinské biolaboratoře
k útoku na Rusko).

„Je to tam zajímavé. Putin měl více důvodů, proč přišel na Ukrajinu. A myslím, že součástí toho, proč
se zdržel s pomocí Donbasu [regionu], bylo shromáždit informace o biolabech, protože spousta z nich
je v podzemí,“ řekl Engel, který se v roce 1990 přestěhoval do Moskvy a založil koalici Angel, která
bojuje proti obchodu s lidmi, hlavně s dětmi.

„Jsou to podzemní struktury, většinou v podzemí, a šlo to dolů jako několik pater. A to jen tak
nevyhodíte do vzduchu, je to plné potenciálních jaderných výbuchů a kontaminace. Takže mohli
odpálit pořádný mrak radioaktivního materiálu,“ dodala Engelová, která se narodila do rodiny
zpravodajských agentů a její otec ji prodal do tajného programu Monarch Ústřední zpravodajské
služby (CIA).

Podle Engelové to mohlo znamenat jen jednu věc.

„Nevyhodili je [do povětří], a to jen proto, že přesně věděli, jak se dostat dovnitř, jak přesně dostat
materiál ven. Takže každá z těchto laboratoří je jiná. A je jich 30, o kterých Rusové podávají zprávy,“
řekl Engel, bývalý docent radiologie na Washingtonské univerzitě.

„A některé z nich byly pod školami. Jedna byla ukrytá v garáži a v nákupním centru. Takže všechny
jsou skryté, každá byla jiná.“

Geneticky řízený materiál poblíž ruských hranic
Všechny tyto biolaboratoře jsou určeny k vytváření geneticky řízeného materiálu v blízkosti ruských
hranic.

Engel, který má síť přátel v Rusku i na Ukrajině, se také domnívá, že Rusové zajali nebo zabili
americký personál při svých úklidových operacích po náletech.

„A v každém, do kterého se pustili, zajali americký personál. A myslím, že skutečně zabili poměrně
dost amerického personálu, protože je teď tak nějak shromážděn v té dlouhé budově vyztužené ocelí,
kam přemístili veškerý biologický nebo aktivní materiál, a ta je teď v obležení Ruska. A oni vědí, že je
tam hodně amerického personálu.“

Proto, řekl Engel, ruská armáda provedla v průběhu svých útoků taktickou změnu.
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Nejprve Rusové sestřelovali vrtulníky vyslané Severoatlantickou aliancí (NATO) a Spojenými státy,
aby z Ukrajiny dostali americký a evropský personál. A pak změnili strategii: Rusové počkali, až se
vrtulníky naplní, a pak je sestřelili nadobro.

Engel shromáždil informace, že Rusové našli v troskách vrtulníků vysoce postavený americký
vojenský personál.

Podle Engelové, která byla v mládí vyškolena v umění svádění, fyziky, ariosofie, kybernetiky a
genocidy na Stanfordském výzkumném institutu, uvedla, že takové incidenty „všechny pocházejí z
ruských blogů a je na nich pravděpodobně dost pravdy. Ale nemohu to říci s naprostou jistotou“.

Ruští blogeři, řekla Engelová, se také zmiňují o tom, že americký personál je ukrytý v tomto jednom
extrémně dobře opevněném bunkru.

Pokud to Rusové neprohlásí, musíme podle Engela „prostě počkat a uvidíme. Pravděpodobně se
nikdy nedozvíme, koho vlastně najdou. Ale jsou tam každý den. Dokumentují to. Uvolňují další a další
materiály. A kdokoli může jít na ruské zpravodajské stránky, stisknout překlad a přečíst si je.“

Aby se lidé dozvěděli pravdu o tom, co se na Ukrajině skutečně děje, Engel radí, aby přestali
sledovat mainstreamová média, protože ta se téměř vždy mýlí, a místo toho šli na ruské zpravodajské
weby. Čtěte, co říkají, protože dávají smysl – zejména o ukrajinských biolabech.

Podívejte se na díl pořadu „Connecting the Dots“ s Danem Happelem z 12. dubna. Nové díly pořadu
sledujte každé úterý v 17.00-18.00 na Brighteon.TV.

 

 

ZDROJ

https://deponativ.info/ukrajinske-biolaboratore-vetsinou-pod-zemi-dod-big-pharma-sbirajici-ruskou-krev/

